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Motion angående 
 
Fler mellanboenden för seniorer behövs i Nacka 
 
Nacka är på många sätt en bra kommun att leva i för många seniorer. Man satsar 
alltmer på mötesplatser och social samvaro liksom på andra typer av aktiviteter och 
på information i för seniorer viktiga frågor.  
 
Ett område där det behövs satsas mer inom är mellanboenden i olika delar av 
kommunen. Här råder det en viss brist och andelen seniorer ökar starkt i Nacka och  
måste mötas med denna typ av bostäder. Ett mellanboende eller seniorboende är 
bostäder som också har vissa gemensamhetslokaler. Som är fysiskt och tekniskt 
anpassade till aktiva seniorers behov. Som kan möta behovet av social gemenskap 
inom boendet för en aktiv fritid och gemenskap på äldre dar. Ett bra sådant boende 
finns t ex nära Orminge centrum.  
 
Glappet mellan äldreboende och mellanboende är stort men en satsning på fler 
mellanboenden är också en satsning på en aktiv och frisk tid som senior där en 
utökad bekvämlighet och service kan ingå.  
 
Jag föreslår Nacka kommunfullmäktige besluta att 
 

• Driva frågan om fler mellanboenden gentemot de byggföretag som vill bygga 
bostäder i Nacka  
 

• Att kartlägga behovet av mellanboenden inom närmaste 5 -, 10 -, och 15 -årsperiod 
 

• Att etablera ett nära samarbete med de verksamma pensionärsföreningarna i Nacka  
 

• Att säkerställa en ökad mängd mellanboenden i Nacka som kan möta seniorers 
ökade behov av denna boendeform 
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